
 

 

Styrelsemöte 191217    
        
Närvarande: Ronny, Lennart, Nada, Tove, Arne, Ingela 

 
Mötets öppnade       

 

Från förra mötet: 

 

Nytt: 

Medlemsavgiften kvarstår på 70 kr.  Tove och Ingela skriver text till medlemsinbetalningen samt 

mejlar ut till våra medlemmar om medlemsavgiften Arne skickar över mall till Ingela. QR-kod.  

 

Uppdatering av hemsidan. Ta bort aktuellt – lägg till alla stipendiater, Tove och Arne har namnen, 

Ingela lägger in detta på hemsidan 

 

Lokalen till årsmötet är bokad  

 

Valberedningens arbete löper på inför årsmötet 

 

Byaföreningen behöver synas mer så vi kan öka vårt medlemsantal. Vi diskuterar hur detta ska 

göras.  

 

Mötet avslutades 

 

Nästa möte 20/1-20 19.00 hemma hos Ronny.  

 

Nästa möte skriver vi till Krånglo och frågar hur det går med träffpunkt 

  

    


